
HOW DO YOU GO TO SCHOOL? 

(Kako greš v šolo?) 

 

Ko v angleščini želimo povedati KAKO kam gremo (v šolo, v službo, na 

počitnice), uporabimo predlog BY (v slovenščini je to predlog s/z).  

Zelo pomembno je, da si zapomniš, da tukaj NE PIŠEMO pred prevoznim 

sredstvom a/an.   

 

Primer:  I go to school by car. PRAVILNO 

Primer: I go to school by a car. NAROBE 

 

PREDLOG BY UPORABIMO ZA VSA PREVOZNA SREDSTVA! 

 

ČE PA ŽELIMO POVEDATI, DA GREMO KAM PEŠ, TAKRAT PA NAMESTO BY 

NAPIŠEMO PREDLOG ON. TO JE EDINA IZJEMA! 

 

Primer: I go to school on foot. PRAVILNO 

Primer: I go to school by foot. NAROBE  

 

 

 

 

 

 

 

 

 



KAKO POVEMO DA VOZIMO AVTO, MOTOR, JADRNICO ALI SE VOZIMO Z 

LETALOM? 

 

V angleščini za vožnjo s prevoznimi sredstvi uporabljamo različne besede.  

- to drive: za prevozna sredstva s 4 kolesi 

- to ride: za prevozna sredstva z 2 kolesoma in vlak 

- to fly: za prevozna sredstva, ki letijo 

- to sail: za prevozna sredstva, ki so na vodi in nimajo motorja (jadrnica) 

 

to drive 
 

to ride to fly to sail 

A car A motorbike A plane A sailboat 

A taxi A bike A helicopter  
A lorry A scooter A hot air balloon  

A bus A skateboard   
 A train   

    

    
 

Primer: Rad bi vozil avto. I'd like to drive a car. 

Primer: Rab bi se vozil s kolesom. I'd like to ride a bike. 

Primer: Rad bi vozil letalo. I'd like to fly a plane. 

Primer: Rad bi se vozil z jadrnico. I'd like to sail a sailboat. 

 

I'd like ali I would like – v slovenščini to pomeni rad bi 


